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                                                                                                       Stara cesta 13           OBČINA DOBROVA- POLHOV GRADEC                                                   1356 Dobrova                    OBČINSKI SVET                                                 Tel.: 3601-800, Fax.:3601-805                                                                                          info@dobrova-polhovgradec.si                                                                                         www.dobrova-polhovgradec.si 
 Številka:  011-0013/2016-6 Datum:   18.05. 2016    Z A P I S N I K 13. redne seje občinskega sveta Občine Dobrova-Polhov Gradec, ki je bila v sredo, 18. maja 2016 ob 20.00 uri v prostorih občine na naslovu Stara cesta 13, Dobrova. 
Prisotne svetnice in svetniki: Bojan Demšar, Tončka Dolenc, Matjaž Dolinar, Stanislav Dvanajščak, Andreja Grabner, Irma Kavčič, Robert Oblak, Marjan Pograjc, Franc Rejec, Sonja Škof, Valentin Tominc, Marjeta Urbančič, Anton Zibelnik, Ana Zorc in Ana Žerovnik. 
Odsotni: Anton Potočnik, opr.  
Ostali prisotni: Stanislav Bele, vodja MIRED, Biserka Pogačar, predsednica nadzornega odbora občine, Nadja Prosen Verbič, predstavnica Našega časopisa, Helena Čuk, Barbara Velkovrh in Mateja Tavčar, občinska uprava. 
Župan je svetnike in ostale prisotne lepo pozdravil in ugotovil, da je sklepčnost na seji zagotovljena.   Po ugotovitvi sklepčnosti je župan članicam in članom občinskega sveta predlagal v sprejem zapisnik 12. redne seje občinskega sveta. Na zapisnik ni bilo pripomb, predlagani zapisnik je bil potrjen.    Predlagani dnevni red:   1. Letno poročilo SU MIRED za leto 2015 2. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Dobrova in Polhov Gradec 3. Rebalans proračuna občine Dobrova- Polhov Gradec za leto 2016   4. Vprašanja in pobude svetnikov 5. Razno  - seznanitev s Poročilom nadzornega odbora občine o opravljenem pregledu predloga proračuna za leto 2016   Predlagani dnevni red je bil soglasno sprejet.    Ad 1) Letno poročilo SU MIRED za leto 2015  Seji se je pridružila občinska svetnica Andreja Grabner.   Predsedujoči seje je k besedi in predstavitvi vsebine pod obravnavano točko dnevnega reda povabil Stanislava Bele, vodjo MIRED. Po predstavitvi sta se k razpravi priglasila občinska svetnika Matjaž Dolinar in Anton Zibelnik.  Po zaključeni razpravi je župan Franc Setnikar predlagal občinskemu svetu v sprejem naslednji     Sklep 69/1/13 1. Občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec se seznani z Letnim poročilom Skupne občinske prave Medobčinski inšpektorat in redarstvo za leto 2015.  
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2. Občinski svet občine Dobrova – Polhov Gradec potrjuje izvajanje Občinskega programa varnosti občine Dobrova- Polhov Gradec.   Za je glasovalo 15 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. Sklep je bil soglasno sprejet.    Ad 2) Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-           izobraževalnega zavoda Osnovna šola Dobrova in Polhov Gradec  Župan Franc Setnikar je k besedi in predstavitvi vsebine pod obravnavano točko dnevnega reda povabil predsednico Odbora za družbene dejavnosti Ano Zorc, ki je prisotnim predstavila vsebino predloga.  K razpravi se je priglasil občinski svetnik Matjaž Dolinar.  Po zaključeni razpravi je župan Franc Setnikar predlagal občinskemu svetu v sprejem naslednji     Sklep 70/2/13 Občinski svet sprejme predlog Odloka o spremembi in dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Dobrova in predlog Odloka o spremembi in dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Polhov Gradec v predlaganem besedilu, po skrajšanem postopku.  
Za je glasovalo 15 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. Sklep je bil soglasno sprejet.    Ad 3) Rebalans proračuna občine Dobrova- Polhov Gradec za leto 2016    Župan je članom občinskega sveta predstavil bistvene razloge za predlog rebalansa, kot tudi vse glavne vsebinske spremembe proračunskih postavk.  K razpravi so se priglasili občinski svetniki Andreja Grabner, Marjan Pograjc in Matjaž Dolinar.   Po zaključeni razpravi je župan Franc Setnikar predlagal občinskemu svetu v sprejem sklepa:  Sklep 71/3/13 Občinski svet Občine Dobrova – Polhov Gradec sprejme predlog Dopolnitve Letnega načrta ravnanja z 
nepremičnim premoženjem občine Dobrova – Polhov Gradec za leto 2016. 
 Za je glasovalo 15 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. Sklep je bil soglasno sprejet.   Sklep 72/4/13 Občinski svet Občine Dobrova – Polhov Gradec sprejme Odlok o rebalansu proračuna Občine Dobrova – 
Polhov Gradec za leto 2016 v predlagani vsebini. 
 
Za je glasovalo 15 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 
Sklep je bil soglasno sprejet.    Ad 4) Vprašanja in pobude svetnikov  
Marjan Pograjc Ali občina lahko zaščiti obrežna zemljišča v lasti fizičnih oseb pred spodjedanjem vode? 
Marjan Pograjc Pobuda za rekonstrukcijo državne ceste, od Kozarij naprej 
Irma Kavčič Pobuda za postavitev prometnega znaka na cesti Šentjošt- Kurja vas, pred gozdom (za opozarjanje kolesarjev na neravno cestišče)  
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Andreja Grabner  Pobuda za razširitev državne ceste pri nameravani obnovi 
Andreja Grabner  Kako je z izgradnjo kolesarske steze proti Polhovem Gradcu? 
Andreja Grabner V kateri fazi je izdelava spremembe OPN?  
Andreja Grabner  Kaj novega v zvezi z načrtovano gradnjo centra na Dobrovi?  
Matjaž Dolinar Ali se gradnja v Gabrju izvaja v okviru OPPN?  
Matjaž Dolinar Kdaj bo dokončana državna cesta Ljubljanica- Briše?  
Robert Oblak Rezultati obiska Vlade RS v osrednjeslovenski regiji oz. srečanja na Dobrovi?  
Robert Oblak Neporabljena sredstva pri gradnji športnega igrišča pri OŠ Šentjošt? 
 Župan Franc Setnikar je pod stalno točko občinskih sej »Vprašanja in pobude svetnikov«, podal odgovore na naslednja vprašanja:  - Marjan Pograjc- občina nima pristojnosti za urejanje zemljišč ob vodah. Upravljavec je ARSO, ki je 

omejen s sredstvi in ne more izvajati sanacij, kot bi tudi sami želeli.  
- Marjan Pograjc- -občina nima pristojnosti za urejanje državni cest, ima pa informacije, da bo DRSI 

predvidoma kmalu pristopila k sanaciji odseka omenjene državne ceste med Šujico do gostišča 
Kramarjev hram, na najbolj poškodovanem in nevarnem delu. Razpis za izvajalca je že bil objavljen 
prav tako pa so v razpisnem postopku še predvidena dela za dve daljši celoviti prenovi cestišča v 
Podrebri in proti Logu. Ministrstvo je prvič po dolgem času namenilo znatna sredstva za obnovo 
najbolj poškodovane ceste v občini. 

Svetnik Marjan Pograjc je zapustil sejo.  - Andreja Grabner- cilj je cesto od Ljubljane do Polhovega Gradca postaviti v normalno prevoznost. V 
kolikor bi država pričela izvajati še dodatne ureditve, bi trenutno tovrstne spremembe onemogočile 
izvajanje napovedanih ureditev, zaradi priprave dokumentacije in dolgotrajnih razpisnih postopkov.  

- Andreja Grabner- za kolesarsko stezo je izdelan idejni projekt.  Prijavljen je kot eden izmed 
prioritetnih občinskih projektov na RRA LUR. Na regijskem nivoju se pripravlja skupen projekt 
kolesarske mreže. 

- Andreja Grabner- celoten OPN je pod ponovno presojo, kjer bodo preverjene tudi strateške usmeritve 
občine z namenom, da se izključijo anomalije in tudi v prostoru prepozna  dejanska uporabnost in 
prihodnja naravnanost prostora. Vse prejete pobude so bile na prvem strokovnem nivoju obdelane, 
so v pripravi posredovanja nosilcem urejanja prostora v mnenje. 

- Andreja Grabner- pri gradnji centra na Dobrovi ni novih informacij.  
- Matjaž Dolinar- gradnja večstanovanjskih hiš v Gabrju je bila grajena po veljavnem prostorskem 

načrtu iz leta 2000, zemljišča za gradnjo so bila prodana investitorjem, za navedeno območje ni bil 
sprejet OPPN. Občina ima pisno mnenje neposrednih mejašev, da so z gradnjo zadovoljni in njeno 
dokončanje podpirajo. Župan je povedal, da se na navedenem področju pojavlja problem 
poplavljanja, kot tudi majhnih površin za parkiranje za potrebe vseh stanovalcev. Po njegovem 
mnenju gradnja 6. objekta ni primerna. S sedanjim OPN občina ne omogoča več tovrstnih zasnov 
objektov. V Gabrju so se izvajale ureditve tudi v okviru OPPN, ki so večinoma izvedene. 

- Matjaž Dolinar- dokončanje ceste Ljubljanica- Briše je v državni pristojnosti. Župan je povedal, da po 
pridobljenih informacijah lastnik, država, dela nov projekt, ker so na nedokončanem delu zaščitena 
območja, biotska raznovrstnost kot tudi naravne vrednote, ki otežujejo izvedbo nameravane 
rekonstrukcije ceste.  

- Rober Oblak- v okviru obiska Vlade Republike Slovenije v Osrednjeslovenski regiji je občina v športni 
dvorani Dobrova gostila košarkarsko tekmo med predstavniki vlade in predstavniki osrednjeslovenske 
regije, čas je bil prvenstveno namenjen tej vsebini. Problematika občine na različnih področjih je 
predstavnikom Vlade RS bila prenesena tako v pisni obliki, kot tudi z delovnimi obiski posameznih 
ministrstev. Konkretno pa se urejajo se protipoplavni ukrepi iz DPN, na področju občine Dobrova- 
Polhov Gradec, ki vključujejo tudi usklajene ukrepe za obvoznico mimo polhograjske graščine, 
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nadaljevanje urejanja na vodotokih, predvsem v porečju Gradaščice, že omenjena rekonstrukcija 
državne ceste. 

- Robert Oblak- sredstva na projektu ureditve športnega igrišča v Šentjoštu so bila porabljena v celoti. 
Projekt je bil poleg lastnih sredstev občine tudi sofinanciran s strani Leader programa. 

Ad 5) Razno  Župan je povabil predsednico Nadzornega odbora občine Biserko Pogačar, k predstavitvi Poročila nadzornega odbora občine o opravljenem pregledu predloga proračuna za leto 2016. Povedala je, da nadzorni odbor bistvenih nepravilnosti ni odkril, predlaga občini, da občinski svet posebej, s samostojno točko,  obravnava povečanje projektov nad dvajset odstotkov od planirane vrednosti, ne v sklopu obravnave rebalansa proračuna. Matjaž Dolinar je s poročilom zadovoljen ter se predsednici nadzornega odbora zahvaljuje za izčrpno in korektno poročilo. Strinja se z napotitvijo nadzornega odbora k realnemu planiranju projektov. Župan je prisotne seznanil s problematiko načrtovanja vrednosti izvedbe projektov ter zavezujočih ter togih državnih predpisov, ki vplivajo na tovrstno planiranje in vodenje investicij.   Seja je bila zaključena ob 21.45 uri.    Zapisala: Mateja Tavčar                                                                                                          Franc Setnikar, župan 


